
 
 

 

   

 

 

 
Aan de Raad der gemeente Alkmaar    

 
Uw kenmerk 

 

Ons kenmerk 

 

Telefoonnummer 

 - - 14072 

Uw brief d.d. 

 

Behandeld door 

 

Bijlagen 

 26-05-2020 

 

Unit Ruimte, vakgroep verkeer - 

Onderwerp 

 

 

 

Datum 

 

 

Raadsvragen VVD inzake Alkmaarse 

Westerweg Veiliger 

 

 25-06-2020 

Geachte leden van de Raad, 

 

Het lid van de Raad, de heer Rich Tiggeler, heeft ons bij brief van 08 mei 2020 vragen gesteld. Deze brief 

heeft de volgende inhoud: 

 

Veel bewoners in de Alkmaarse wijk Cranenbroek aan de Westerweg maken zich zorgen over de veiligheid 

voor weggebruikers van dat deel van de Westerweg. Eerder hebben deze bewoners tevergeefs contact 

gezocht met de gemeente. De desbetreffende ambtenaar gaf toentertijd aan dat er geen doden zijn 

gevallen… De Westerweg moet veilig zijn en als veilig worden ervaren. Zie ook het kaartje op de volgende 

pagina dat is opgehaald uit Clusters van Risico’s op basis van Ongevallen en Snelheden Statistiek (CROSS, 

zie ook: https://www.mobiliteitsplatform.nl/artikel/cross-tool-helptwegbeheerder-en-politie).  

 

Ter voldoening aan het bepaalde in artikel 42 van het Reglement van Orde voor vergaderingen van de raad, 

beantwoorden wij de gestelde vragen als volgt. 

 

Vraag 1: Is het bij u bekend dat 245 Alkmaarse huishoudens in de wijk Cranenbroek (gelegen aan de 

Westerweg) zich grote zorgen maken over de veiligheid aan de Westerweg tussen de gemeentelijke 

begraafplaats en de oprit van de Fritz Conijnlaan? Deze grote zorgen gaan vooral over schoolgaande 

fietsers. Indien gewenst, kunt u de verzamelde handtekeningen bekijken. 

Antwoord: 

Er is een melding van geluidsoverlast en een melding van te hard rijden op de Westerweg bekend bij het 

college. Er zijn geen meldingen bekend van 245 Alkmaarse huishoudens in de wijk Cranenbroek over de 

veiligheid aan de Westerweg tussen de gemeentelijke begraafplaats en de oprit van de Fritz Conijnlaan. Het 

college bekijkt graag de verzamelde handtekeningen.  

 

Vraag 2: Is het bij u bekend dat vele weggebruikers onjuist gebruikmaken van de oversteekpunten gelegen 

aan deze wijk? 

Antwoord:  

Nee, er zijn bij het college geen meldingen bekend van het onjuist gebruik maken van oversteekpunten.  

 



 
 
   
(blz. 2 )   
 
 
Vraag 3: Is het college bereid om met de Werkgroep Veilig Verkeer Westerweg van gedachten te wisselen 

over de huidige mate van veiligheid en veiligheidsbeleving van de Westerweg?   

Antwoord: 

Ja, het college is hiertoe bereid.  

 

Vraag 4: Is het college bereid om verkeersmaatregelen te nemen zoals bijvoorbeeld het aanleggen van een 

of twee iets verheven oversteekplaatsen? 

Antwoord: 

Het college zal op basis van gesprekken met de Werkgroep Veilig Verkeer Westerweg een ambtelijke 

quickscan uitvoeren. Deze scan bestaat uit een schouw op locatie, het verzamelen van verkeersgegevens 

en het formuleren van mogelijke oplossingen.  

 

Vraag 5: Is het college bereid om -binnen het bestaande budget- er alles aan te doen om de veiligheid en 

veiligheidsbeleving aan het voornoemde deel van de Westerweg te verhogen? Denk hierbij aan het contact 

zoeken met de Werkgroep Veilig Verkeer Westerweg, het Murmellius en Fabritius College, Veilig Verkeer 

Nederland etcetera tot en met het opstellen van een plan van aanpak voor het verhogen van de veiligheid en 

veiligheidsbeleving. 

Antwoord: 

Het college besluit na de gesprekken met de Werkgroep Veilig Verkeer Westerweg en de ambtelijke 
quickscan of er uitgebreider onderzoek naar de verkeersveiligheid of contact met de andere genoemde 
partijen nodig is. Wanneer uit de quickscan of het vervolgonderzoek blijkt dat er bepaalde maatregelen zijn 
die de verkeersveiligheid kunnen verhogen, zal indien mogelijk binnen de bestaande budgetten worden 
opgepakt. 
 

Vraag 6: Is het college bereid de raad te informeren over diverse onderzoeken en inventarisaties alsook 

mogelijke oplossingsrichtingen? 

Antwoord: 

Het college zal de raad schriftelijk informeren over de uitkomst van het proces en de eventueel te nemen 

maatregelen.  

 

Vraag 7: Voor alle bovenstaande vragen geldt; zo nee, waarom niet? 

 

Hoogachtend,  

Het college van burgemeester en wethouders van Alkmaar, 

 

P.M. Bruinooge, burgemeester.     W. van Twuijver, secretaris. 

 

 

 

 


